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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:3174 Bristande underhåll av vägar och järnvägar

Trafikverket anser att man behöver ytterligare cirka 66 miljarder till underhåll 
av vägar och järnvägar för att klara nuvarande standard på våra vägar och 
järnvägar.

Trots detta har inte regeringen beviljat dessa pengar i sin 
infrastrukturproposition.

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Vilka skäl ligger till grund för beslutet att inte tillgodose Trafikverkets behov 
av mer pengar till underhåll av våra vägar och järnvägar, och avser ministern att 
vidta några åtgärder med anledning av detta?  

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2021-06-10
Besvaras senast
2021-06-23 kl. 12.00


